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Hedfors (M) § 22 
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KF § 21 

 

Upprop, kungörande, protokollets justering m m 

 

Inledningsvis informerar ordföranden att Claes Gustavsson, Ewa Björklind och 

Therese Eriksson har meddelat att de fr om den 24 februari 2023 inte längre 

representera Sverigedemokraterna i fullmäktige, styrelser och nämnder. Det 

innebär att vid uppropet kommer de att ropas upp under Sverigedemokraterna 

med tillägg ”vilde”. 

 

Vidare informerar han att Kenth Erngren (V) inträder som ny ledamot efter Moa 

Jonsson (V) och Lillemor Larsson (V) inträder som ny ersättare.   

 

 

Kommunfullmäktige beslutar  

 

att fastställa uppropet,  

 

att Peter Ristikartano (MP) och Anders Johannesson (C) att jämte ordföranden 

justera dagens protokoll, samt 

 

att justeringen skall äga rum den 4 april 2023 klockan 12.45. 
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KF § 22 

 

Årsredovisning 2022 för Hallstahammars kommun och kommunkoncernen 

samt nämndernas redogörelse över verksamheterna 2022   Dnr 103/23, 84/23 

 

Ett tjänstemannaförslag till bokslut jämte en sammanfattande årsredovisning för 

2022 års verksamhet har utarbetats inom förvaltningen. Innan kommun-

fullmäktige tar ställning till 2022 års verksamhet måste revision ske. Årsredo-

visningen för år 2022 har ställts upp i enlighet med kapitel 11 i Lag (2018:597) 

om Kommunal Bokföring och Redovisning och rekommendation R15 Förvalt-

ningsberättelse utgiven av Rådet för kommunalredovisning (RKR). I årsredo-

visningen finns också med en pensionsredovisning. Enligt kommunallagen har 

kommunstyrelsen ansvaret för den ekonomiska förvaltningen och revisionen kan 

därför formellt sett inte pröva bokslutet innan kommunstyrelsen tagit ställning till 

det av kommunstyrelseförvaltningens utarbetade förslaget. 

 

Förvaltningsberättelsen utgår från ett koncernperspektiv och verksamhetspers-

pektiv och tar inte hänsyn till kommunens organisationsform utan vilken typ av 

verksamhet som beskrivs. Tydligaste exemplet är vuxenutbildningen som kom-

munorganisatoriskt är placerat under socialnämnden men i förvaltningsbe-

rättelsen ligger under blocket gymnasie- och vuxenutbildning. I driftredovis-

ningen finns en redovisning utifrån kommunens organisationsform. Anledningen 

till detta är för att underlätta jämförelser mellan kommunerna. Per första novem-

ber 2022 så fanns det 16 702 personer i kommunen, +142 personer på ett år. 

Detta är i nivå med nu gällande befolkningsantagande om en ökning med 150 

personer per år som styr skatte- och statsbidragsprognosen. Befolkningsläget per 

31 december var 16 711 personer vilket är en ökning med 103 personer från 

första januari. Kommunkoncernen uppvisar ett positivt resultat om 2,9 miljoner 

kronor mot +163,7 miljoner kronor för 2021. Framförallt så är det kommunen 

som uppvisar ett sämre resultat 2022 jämfört 2021, -8,2 miljoner kronor mot 

151,9 miljoner kronor för 2021. Resultatet beror framförallt på betydligt sämre 

finansnetto än 2021, -67 miljoner kronor. Balanskravsresultatet landade på +68,6 

miljoner kronor och är bättre än 2021 då balanskravet var +56,6 miljoner kronor. 

Så en stor del av resultatet består av finansiella poster som inte får räknas med i 

balanskravsresultatet.  

 

Kommunens totala pensionsskuld inklusive löneskatt uppgår till drygt 310,8 

miljoner kronor (varav 20,1 miljoner kronor återfinns i balansräkningen) vid ut-

gången av år 2022. Utöver detta finns tjänstepensioner som årligen överförs till 

medarbetarna årsvis, så ingen ny skuld byggs i kommunen. När det gäller för-

månspensioner finns försäkring som årligen stäms av och resultatförs. Bokfört 

värde på placerade pensionsmedel uppgår till ca 562 miljoner kronor vid ut-

gången av år 2022. Det innebär att hela åtagandet är ”säkrat” och att det dess-

utom finns en 61 procentig ”överkonsolidering”. Årets nettoinvesteringar uppgår 

till 141,4 miljoner kronor exklusive exploateringar och 147,1 miljoner med 

exploateringen. Under 2022 har kommunen lånat upp totalt 26,8 miljoner kronor  



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-03-27 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

Forts KF § 22 

 

för att finansiera dessa investeringar. Låneskulden vid utgången av 2022 uppgår 

till 606,6 miljoner kronor. Av våra samlade tillgångar har 55,0% finansierats med 

egna medel och resterande med korta och långa lån. För ej slutförda investerings-

projekt föreslås att investeringsobjekt tilläggsbudgeteras. 

 

År 2022 har varit ett rörigt år på den ekonomiska marknaden med fall på börsen, 

rusande inflation med stora räntehöjningar som följd Det kommer att ge stora 

ekonomiska utmaningar de närmsta åren. För 2022 års respektive nämndresultat 

föreslås ingen resultatöverföring. Anledningen är att överskotten behövs för att 

finansiera framtida investeringar. Affärsverksamheten inom tekniska nämnden 

överförs fullt ut till den s k särskilda resultatfonden som vid utgången av år 2022 

uppvisar positivt saldon. Driftredovisningen uppvisar ett budgetöverskott om 

+11,2 miljoner kronor inklusive finansförvaltningen, exklusive finansförvalt-

ningen så uppvisas ett positivt resultat på 6,8 miljoner kronor för den egentliga 

verksamheten. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 13 mars 2023 § 56. 

 

Revisorerna tillstyrker i revisionsberättelse den 22 mars 2023 att ledamöterna i 

styrelsen och nämnder beviljas ansvarsfrihet. 

 

Ekonomichef Nicklas Erngren redogör för årsredovisningen 2022. 

 

På ordförandens förslag beslutar kommunfullmäktige först att göra följande 

anteckning till protokollet: 

 

Den som är föremål för kommunal revision får ej delta i beslut om ansvarsfrihet 

för verksamhet. Därför deltar ej de ledamöter i kommunfullmäktige, som även är 

ledamöter eller ersättare i nämnder, i beslut om ansvarsfrihet, var och en i vad 

honom/henne angår. 

 

Revisor Per Hedfors (M) redogör för revisionsberättelsen. 

 

I ett anförande yrkar Catarina Pettersson (S) bifall till kommunstyrelsens förslag. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att fastställa årsredovisningen 2022, samt 

 

att tilläggsbudgetera investeringsobjekt om sammanlagt 145 733 000 kronor, 

enligt bilaga. 
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Vidare beslutar kommunfullmäktige  

 

att notera nämndernas redogörelser över verksamheten 2022 som en anmälan. 

 

 

 

__________ 
Exp till: Ekonomi- och finans 

 Samtliga nämnder/styrelsen 

 Revisionen under 2022 

 Nämndordförande under 2022 

 Kommunala bolag/förbund 
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KF § 23 

 

Granskning av mark- och exploateringsverksamheten – för yttrande 

Dnr 419/22 

 

KPMG har av Hallstahammars kommuns revisorer fått i uppdrag att översiktligt 

granska kommunens mark- och exploateringsverksamhet.  

 

Syftet med granskningen har varit att bedöma om Hallstahammars kommun 

säkerställt att mark- och exploateringsverksamheten bedrivs på ett ändamålsenligt 

sätt. Den sammanfattande bedömning utifrån granskningens syfte är att Hallsta-

hammars kommun till viss del säkerställt att mark- och exploaterings-

verksamheten bedrivs på ett ändamålsenligt sätt. 

 

Utifrån revisorernas bedömning och slutsats har ett antal rekommendationer läm-

nats till kommunstyrelsen vilka kommenteras i samhällsbyggnadsenheten skri-

velse den 21 februari 2023. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 13 mars 2023 § 42. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att notera rapporten som en anmälan 

 

 

________ 
Exp till: Revisionen 
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KF § 24 

 

Uppföljning av skolgranskningar 2017 – 2019     Dnr 352/22 

 

KPMG har av Hallstahammars kommuns revisorer fått i uppdrag att följa upp tre 

granskningar rörande barn i utsatta situationer. Granskningarna genomfördes 

under åren 2017–2019. Revisionen bedömer att brister i arbetet med utsatta barn 

kan få långtgående konsekvenser. Revisionen bedömer att socialnämnden på 

övergripande nivå i samverkan med barn- och utbildningsnämnden fastställt rikt-

linjer och struktur för samverkan och förebyggande arbete utifrån den rutin som 

upprättades 2019. De arbetssätt som redogjordes för då är i stort sett aktuella 

idag. Revisionen anser dock att nämnderna inte följer upp denna samverkan. 

Vidare visar granskningen att socialnämnden inte genomfört en tillräcklig upp-

följning, utvärdering och rapportering av barn- och ungdomscoachernas verk-

samhet och generella insatser. 

 

Granskningen visar även att barn- och utbildningsnämnden vidtagit åtgärder för 

att säkerställa att rektors kännedom om upplevd kränkande behandling anmäls till 

huvudmannen och att huvudmannen skyndsamt utreder händelsen. KPMG bedö-

mer vidare att nämnden på en aggregerad nivå följer upp kränkningsanmälningar 

och på övergripande nivå fastställt riktlinjer och struktur för samverkan mellan 

barn- och utbildningsnämnden och socialnämnden utifrån den rutin som upp-

rättades 2019. Nämnderna följer dock inte upp samverkan vilket påtalas som en 

brist. 

 

Barn- och utbildningsnämnden och social- och arbetsmarknadsnämnden har den 

17 januari 2023 § 1 respektive den 10 januari 2023 § 5 beslutat att som sina ytt-

randen över granskningen överlämna respektive förvaltningars skrivelser till revi-

sionen. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 13 mars 2023 § 44. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att notera rapporten som en anmälan 

 

 

 

________ 
Exp till: Revisionen 
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KF § 25 

 

Taxa för prövning och tillsyn enligt alkohollagen fr o m den 1 april 2023    

Dnr 360/22 

 

Nu gällande taxa beslutades av kommunfullmäktige den 22 februari 2016 § 6. 

Beslutet upphävdes i tillämpliga delar den 17 juni 2019 § 77 då kommun-

fullmäktige samtidigt beslutade om taxa för prövning och tillsyn enligt nya 

tobakslagen från och med 1 juli 2019. 

 

Bygg- och miljönämnden beslutade den 27 oktober 2022 § 99 att föreslå kom-

munfullmäktige att fastställa taxa för prövning och tillsyn enligt alkohollagen 

som ska gälla för år 2023 där prisbasbeloppet (PBB) är 52 500 kronor.  

 

Kommunfullmäktige beslutade den 28 november 2022 § 154 att återremittera 

ärendet till bygg- och miljönämnden för att dels se över kostnaderna, dels att jäm-

förelse av taxan görs med närliggande kommuner. 

 

Bygg- och miljöförvaltningen redogör i skrivelse den 18 januari 2023 för jäm-

förelse med andra kommuner. Taxan har även kompletterat med en passus 

gällande indexuppräkning.  

 

Bygg- och miljönämnden har den 19 januari 2023 § 4 beslutat att fullmäktige ska 

fastställa den nya taxan.  

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 13 mars 2023 § 48. 

 

I var sitt anförande yrkar Sigurd Synnergård (L), Marijo Edlund (S) och Catarina 

Pettersson (S) bifall till kommunstyrelsens förslag.  

 

Anförande hålls av Anders Johannesson (C) och Sari Janssen (SD) i vilka de 

yrkar avslag på kommunstyrelsens förslag. 

 

Sedan propositionsordningen godkänts beslutar kommunfullmäktige med bifall 

till kommunstyrelsen förslag och avslag på Anders Johannessons (C) yrkande. 

 

Kommunfullmäktige beslutar således  

 

att med upphävande av sitt beslut den 22 februari 2016 § 6 fastställa taxa för 

prövning och tillsyn enligt alkohollagen fr o m den 1 april 2023 enligt en till 

ärendet hörande bilaga. 

 

Mot beslutet reserverar sig Claes Gustavsson (-), Erik Mark (SD), Torsten 

Ramberg (SD), Tobias Benjaminsson (SD), Carolyn Karlsson (SD), Therese 

Eriksson (-), Peter Vinkler (SD), Sari Janssen (SD), Hans Strandlund (M), 
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Forts KF § 25 

 

Stieg Andersson (M), Philip Jandovsky (M), Bertil Bredin (M), Rolf Lindström 

(M), Hamida Hanou (M), Carina Bylin (KD), Anna Gunstad Bäckman (C) och 

Anders Johannesson (C).  

 

 

 

________ 
Exp till: Reglementspärmen 

  Bygg- och miljönämnden 
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KF § 26 

 

Taxa för vården och omsorgen avseende social- och arbetsmarknads-

nämndens verksamheter fr o m den 1 april 2023    Dnr 88/23 

 

Social- och arbetsmarknadsnämnden har upprättat förslag på ny taxa för vården 

och omsorgen i Hallstahammars kommun.  

 

Social- och arbetsmarknadsförvaltningen anför i skrivelse den 10 februari 2023 

att nu gällande avgifter inom vården och omsorgen i Hallstahammars kommun 

fastställdes av kommunfullmäktige den 29 november 2021. Social- och arbets-

markandsförvaltningen har upprättat ett förslag på taxa för vården och omsorgen. 

Årligen justeras aktuella avgifter och taxor i vården och omsorgen. Vissa avgifts-

nivåer som till exempel maxtaxan styrs av socialtjänstlagen (2001:453). I dessa 

fall har kommunen inget rådrum gällande avgiftsnivåer eller taxor. Utöver till 

exempel maxtaxan finns en rad avgifter som behöver årlig justering och upp-

räkning.  

 

De avgiftsförändringar som föreslås i förslaget till den nya taxan är i huvudsak 

ändrade avgiftsnivåer genom en årlig uppräkning för år 2023 av gällande av-

giftsnivåer med i genomsnitt 3,0 % för avgifter som ingår i maxtaxan. Denna 

relativt höga ökningen av avgifterna härrör till den prisutveckling som skett i 

Sverige och världen under senaste åren.  

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 13 mars 2023 § 49. 

 

I ett anförande yrkar Jenny Hödefors (S) bifall till kommunstyrelsens förslag. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att med upphävande av sitt beslut den 29 november 2021 § 161 fastställa taxa för 

vården och omsorgen avseende social- och arbetsmarknadsnämndens verk-

samheter fr o m 1 april 2023, enligt en till ärendet hörande bilaga. 

 

 

 

__________ 
Exp till: Reglementspärmen 

 Social- och arbetsmarknadsnämnden 
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KF § 27 

 

Taxa för vården och omsorgen avseende äldrenämndens verksamheter  

fr o m den 1 april 2023    Dnr 63/23 

 

Äldrenämnden har upprättat förslag på ny taxa för vården och omsorgen i 

Hallstahammars kommun som ska gälla för år 2023.  

 

Äldreförvaltningen anför i skrivelse den 1 februari 2023 att nu gällande avgifter 

inom vården och omsorgen i Hallstahammars kommun fastställdes av kommun-

fullmäktige den 29 november 2021. Årligen justeras aktuella avgifter och taxor i 

vården och omsorgen. Vissa avgiftsnivåer som till exempel maxtaxan styrs av 

socialtjänstlagen (2001:453). I dessa fall har kommunen inget rådrum gällande 

avgiftsnivåer eller taxor. Utöver till exempel maxtaxan finns en rad avgifter som 

behöver årlig justering och uppräkning.  

 

De avgiftsförändringar som föreslås i förslaget till den nya taxan är i huvudsak 

ändrade avgiftsnivåer genom en årlig uppräkning för år 2023 av gällande av-

giftsnivåer med i genomsnitt 3,0 % för avgifter som ingår i maxtaxan. Denna 

relativt höga ökning av avgifterna härrör till den prisutveckling som skett i 

Sverige och världen under senaste åren. Priset för till exempel livsmedel har 

sammantaget ökat betydligt mer än tidigare prisuppräkning.  

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 13 mars 2023 § 50. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att med upphävande av sitt beslut den 29 november 2021 § 161 fastställa taxa för 

vården och omsorgen avseende äldrenämndens verksamheter fr o m 1 april 2023, 

enligt en till ärendet hörande bilaga. 

 

 

 

______ 
Exp till: Reglementspärmen 

 Äldrenämnden 
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KF § 28 

 

Förbundsordning för Samordningsförbundet Västmanland – för god-

kännande     Dnr 89/23 

 

Under 2022 undersökte länspresidiet intresset och möjligheterna att bilda ett 

samordningsförbund för hela regionen. Det visade sig att det finns en samlad 

positiv inställning från samtliga parter att bilda ett gemensamt förbund vilket har 

lett till att samtliga parter har undertecknat en gemensam avsiktsförklaring.  

 

Kommunstyrelsen beslutade den 14 mars 2022 § 57 att delta i länsprocessen.   

 

Norra Västmanlands Samordningsförbund har nu översänt förslag till förbunds-

ordning för Samordningsförbundet Västmanland. Av underlaget framgår att det i 

Västmanland har samverkande parterna under en längre tid utrett och diskuterat 

bildande av ett samordningsförbund för Västmanlands län.  

 

För att bilda ett samordningsförbund ska de samverkande parterna fatta beslut om 

att godkänna en förbundsordning. När alla parter har godkänt förbundsordningen 

eller vid tidpunkt som framgår av förbundsordningen är samordningsförbundet 

bildat. Vid bildandet av ett gemensamt samordningsförbund är den mest lämpliga 

organisatoriska lösningen att ett av samordningsförbunden bibehålls, Norra 

Västmanland, och detta förbund utvidgas med de två övriga förbunden. För att få 

en möjlighet till en kvalitativt bra övergång föreslås att det bildas en interimistisk 

styrelse inför start av det gemensamma samordningsförbundet i Västmanland. 

Den interimistiska styrelsen bildas från 1 maj 2023. Under perioden 1 maj till 31 

december 2023 kommer den interimistiska styrelsen att verka inom det nya sam-

ordningsförbundet och ha ansvar för att förbereda organisatoriska förändringarna 

och start av det gemensamma samordningsförbundet den 1 januari 2024.    

 

Kommunfullmäktiges beslut att godkänna förbundsordningen för ett gemensamt 

samordningsförbund innebär samtidigt att nuvarande tillgångar och skulder i 

Samordningsförbundet Västerås och Samordningsförbundet Västra Mälardalen 

överförs till det nya samordningsförbundet. 

 

Kommunstyrelseförvaltningen har meddelat att man inte har något att erinra mot 

förslaget. 

 

Social- och arbetsmarknadsnämnden har beslutat att man ställer sig bakom för-

slaget till förbundsordningen för ett Samordningsförbund i Västmanland då för-

bundet gjort flertalet ändringar i dokumentet utifrån Hallstahammar kommuns 

synpunkter. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 13 mars 2023 § 50. 
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Kommunfullmäktige beslutar 

 

att för sin del godkänna förslag till Förbundsordning för Samordningsförbundet 

Västmanland, samt 

 

att tidpunkten för fastställande av det gemensamma samordningsförbundet fast-

ställs till 1 maj 2023. 

 

 

 

________ 
Exp till: Samordningsförbundet Västmanland 

 Reglementspärmen (bilaga) 

 Social- och arbetsmarknadsnämnden 
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KF § 29 

 

Riktlinjer mot korruption, mutor och jäv för anställda och förtroendevalda i 

Hallstahammars kommun fr o m 1 april 2023    Dnr 380/22 

 

Kommunfullmäktige beslutade den 29 maj 2017 § 67 om riktlinjer mot korrup-

tion, mutor och jäv för anställda och förtroendevalda i Hallstahammars kommun 

 

Kommunstyrelseförvaltningen anför i skrivelse att förslag till nya riktlinjer har 

upprättats. Syftet med riktlinjerna är att dels visa på riskerna med att över huvud 

taget ta emot gåvor och förmåner från personer eller företag som man har att göra 

med i tjänster, dels hur man kan resonera och agera när man stöter på frågor om 

mutor eller jäv och man misstänker eller vet att någon bryter mot riktlinjerna vart 

man i så fall ska vända sig. Ett annat syfte är att fungera som underlag för arbets-

platsdiskussioner. 

 

Som anställd eller förtroendevald i Hallstahammars kommun eller i de kommu-

nala bolagen arbetar vi på medborgarnas uppdrag och i deras intressen. Demo-

krati, rättsäkerhet och effektivitet är grundläggande värden för all offentlig verk-

samhet. Medborgarnas förtroende fordrar att vi som verkar i kommunen inte låter 

oss påverkas av ovidkommande önskemål eller hänsyn i vårt arbete. Inom det 

offentliga handlägger vi ärenden och sköter andra uppgifter som ofta har stor be-

tydelse för enskilda människor eller företag. En grundförutsättning är att vi aldrig 

agerar på ett sådant sätt att förtroendet för myndigheters, styrelsens, nämnders 

eller förvaltningars saklighet eller opartiskhet kan rubbas. En anställd eller för-

troendevald ska inte ens kunna misstänkas för att låta sig påverkas av ovidkom-

mande önskemål eller hänsyn i sitt arbete. 

 

Kommunstyrelsen beslutade den 6 februari 2023 § 16 att återremittera ärendet för 

ytterligare beredning. 

 

Kommunstyrelseförvaltningen har därefter omarbetat riktlinjerna. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 13 mars 2023 § 51. 

 

Anförande hålls av Catarina Pettersson (S) i vilket hon yrkar bifall till kommun-

styrelsens förslag 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att med upphävande av sitt beslut den 29 maj 2017 § 67 fastställa riktlinjer mot 

jäv korruption, mutor och jäv för anställda och förtroendevalda i Hallstahammars 

kommun fr o m 1 april 2023, enligt en till ärendet hörande bilaga, samt 
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Forts KF § 29 

 

att rekommendera AB Hallstahem att anta riktlinjerna. 

 

 

 

________ 
Exp till: Reglementspärmen 

 AB Hallstahem 

 Samtliga nämnder 

 HR-enheten f v b till berörda 

 Samtliga politiska partier 
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KF § 30 

 

Västra Mälardalens överförmyndarnämnds årsredovisning för 2022 – 

ansvarsfrihet för Hallstahammars kommuns tillsatta ledamöter   Dnr 289/22 

 

Örjan Andersson (S) och Stieg Andersson (M) anmäler jäv och lämnar samman-

trädet. I Örjan Anderssons (S) ställe inträder Claire Ahlström (S). 

 

Kommunfullmäktige beslutade den 18 juni 2018 § 89 att överförmyndarnämnden 

i Hallstahammar ska ingå i Västra Mälardalens överförmyndarnämnd från och 

med den 1 januari 2019. Köpings kommun är värdkommun och den gemen-

samma nämnden och dess kansli ingår i värdkommunens organisation.  

 

Västra Mälardalens överförmyndarnämnd har den 23 januari 2023 inkommit med 

årsredovisning för 2022.  

 

Bestämmelserna i kommunallagen gäller i tillämpliga delar i fråga om årsredo-

visningen och revision. Enligt kommunallagen skall kommunfullmäktige besluta 

om ansvarsfrihet skall beviljas eller vägras. 

 

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 13 mars 2023 § 52. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att årsredovisningen godkänns, samt 

 

att under förutsättning av revisorernas godkännande bevilja ledamöterna ansvars-

frihet för räkenskapsåret 2022. 

 

Härefter återinträder Örjan Andersson (S) och Stieg Andersson (M). 

 

 

 

________ 
Exp till: Västra Mälardalens överförmyndarnämnd 
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KF § 31 

 

Svar på av interpellation av Ulf Olsson (C), Anna Gunstad Bäckman (C) och 

Anders Johannesson (C) gällande turbulens i skolledningen    Dnr 91/23    

 

Ulf Olsson (C), Anna Gunstad Bäckman (C) och Anders Johannesson (C) anför i 

en interpellation: ”I media har vi med braskande rubriker kunnat läsa att det är 

turbulent i skoltoppen och att samarbetet mellan cheferna i barn- och utbildnings-

förvaltningen inte har fungerat smärtfritt. En konsultbyrå hade kallats in för att 

det bland annat ’finns behov av att förbättra samspelet och lösa ut ett antal frågor 

som skaver i förvaltningsledningen’. 

I det tidigare styret där Centerpartiet ingick var vi alla överens om vikten av goda 

skolresultat och en väl fungerande skola. Nämnden tilldelades därför extra medel 

för att förbättra och stärka skolresultaten. Budget för skola och förskola är nu den 

absolut största kostnadsposten för kommunen. Det är därför av allmänt intresse 

att veta att dessa medel används effektivt och rätt. Det är också av största vikt för 

Kommunfullmäktige att veta om de budgetmedel som satsas på skolan används 

till rätt saker och ger rätt resultat. Alla förskolebarn och elever ska få bästa 

möjliga förutsättningar att nå de resultat som är avsedda att nås. 

 

Mot bakgrund av detta ställer jag följande frågor: 

 

1. Hur fungerar samarbetet mellan nämnd och förvaltning? 

2. Varför har denna turbulens i skolledningen inte kommunicerats inom det 

dåvarande styret under hösten 2022? 

3. Vilka åtgärder kommer nämnden att genomföra med anledning av 

konsultbyråns utredning? 

4. Hur har den problematik som beskrivs i media påverkat personalens 

arbetsmiljö  

5. Hur har den problematik som beskrivs i media påverkat samarbetet inom 

skolan?  

6. Hur har elevernas skolresultat påverkats? 

7. Hur ser nämndens ordförande på sitt ansvar för en fungerande förvalt-

ning?” 

 

Kommunfullmäktige har beslutat att interpellationen ska besvaras vid dagens 

sammanträde. 

 

Barn- och utbildningsnämndens ordförande anför i sitt svar: ”1. Hur fungerar 

samarbetet mellan nämnd och förvaltning? Samarbetet mellan nämnd och för-

valtning fungerar mycket bra. Ärenden har beretts i god tid till nämnden. Infor-

mation och föredragningar från förvaltningsledningen på nämnd har haft hög 

kvalitet och gett bra underlag till beslut som fattats i nämnden. 

2. Varför har denna turbulens i skolledningen inte kommunicerats inom det dåva-

rande styret under hösten 2022? Jag har inte uppfattat det som turbulent i led-

ningen utan att ledningsgruppen har behövt arbeta med några frågor för att få 

arbetet att fungera bättre. Jag har fått kontinuerlig information av skolchefen om 
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Forts KF § 31 

 

arbetet i ledningsgruppen och har känt mig trygg med den information jag fått. 

Att skolchefen anlitat ett konsultföretag med inriktning på styrning och ledning är 

inget anmärkningsvärt, tvärtom är det både bra och framsynt att man i en led-

ningsgrupp med många och svåra uppdrag och frågor tar hjälp i sitt utvecklings-

arbete. Uppdraget till Public partner var att ta fram ett förslag på inriktning av det 

fortsatta arbetet i ledningsgruppen. Målet har varit att tydliggöra de olika rollerna 

och ansvaren inom förvaltningen. Intervjuer med alla medarbetare i lednings-

gruppen har genomförts samt en halvdags workshop. Ledningsgruppen har valt ut 

ett antal frågor att arbeta vidare med under våren.  

3. Vilka åtgärder kommer nämnden att genomföra med anledning av konsult-

byråns utredning? Barn-och utbildningsnämnden har fått information om konsult-

företagets upplägg och åtgärdsförslag och kommer att följa utvecklingsarbetet i 

förvaltningsledningen. 

4. Hur har den problematik som beskrivs i media påverkat personalens arbets-

miljö. Arbetsbelastningen i barn-och utbildningsförvaltningens ledningsgrupp, 

som består av åtta medarbetare, har varit tuff under en lång tid både på grund av 

covid 19 med krisberedskapsarbete och ett hårt arbete med fokus på elevernas 

kunskapsresultat. Ett stort arbete har genomförts med att synliggöra och höja kva-

liteten inom förskolan och skolan. Ett förändringsarbete kan skapa oro hos med-

arbetare då arbetssätt förändras. Ledningsgruppen har arbetat med arbetsformer 

och arbetsmiljöfrågor på arbetsplatsträffar under våren 2022 och det komplette-

rades med konsultföretagets genomlysning av ledningsgruppens roller, ansvar 

och arbetsformer under hösten 2022. Artikeln i VLT har påverkat och skadat led-

ningsgruppen djupt då man inte känner igen det som beskrivs. 

5. Hur har den problematik som beskrivs i media påverkat samarbetet inom 

skolan? Problematiken som beskrivs i media har inte rektorerna i skolor och för-

skolor känt av enligt områdescheferna och samarbetet med verksamheterna har 

inte påverkats negativt av utvecklingsarbetet i förvaltningens ledningsgrupp. 

Tvärtom har förvaltningsledningen under hösten utökat kvalitetsarbetet och 

besökt och haft kvalitetdialoger med alla skolor och förskolor, vilket har varit 

mycket uppskattat. 

6. Hur har elevernas skolresultat påverkats? Elevernas skolresultat har inte på-

verkats. Arbetet ute på skolorna med rektorer och lärare har inte påverkats av ut-

vecklingsarbetet som pågått i ledningsgruppen. Under de senaste åren har många 

initiativ tagits från förvaltningen som har resulterat i högre kunskapsresultat och 

fler elever har kommit in på gymnasiet.  

7. Hur ser nämndens ordförande på sitt ansvar för en fungerande förvaltning? Jag 

har ett stort ansvar tillsammans med nämnd och skolchef att förvaltningen funge-

rar. Om man tittar på medarbetarenkäten som genomförts i hela kommunen ligger 

barn- och utbildningsförvaltningens resultat högre än kommunens övriga förvalt-

ningar och det gör mig förvissad om att vi har en mycket väl fungerande förvalt-

ning.” 

 

Anföranden hålls av Kjell Ivemyr (S) och Anna Gunstad Bäckman (C). 
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KF § 32 

 

Svar på interpellation av interpellation av Anna Gunstad Bäckman (C) och 

Anders Johannesson (C) gällande skolskjuts i kommunen    Dnr 92/23 

 

Anna Gunstad Bäckman (C) och Anders Johannesson (C) anför i en interpella-

tion: ”Vi har mottagit flera samtal och klagomål på skolskjutsarna i kommunen. 

Det gäller dåligt bemötande, ovårdat språk och hotfullt uppförande av busschauf-

förerna mot barnen, sen delgivning av information gällande ändring av skol-

skjutsar samt förändringar i tid och plats för skolskjuts. Nu har skolskjutsen 

ändrats till macken i centrum för vissa barn, vilket blir problematiskt och otryggt 

för mindre barn att gå till och från skolan. Det har även lämnats in klagomål till 

kommunen gällande detta.  

 

Mot bakgrund av detta ställer jag följande frågor: 

 

1. Hur ser ordförande på denna uppkomna situation med klagomål? 

2. Vilka åtgärder avser ordf. inkl majoriteten samt förvaltningen göra för att 

komma till bukt med ovanstående ohållbara situation? 

3. Hur har den problematik som beskrivs ovan påverkat barnens skolmiljö 

och trygghet till och från skolan?  

4. Hur ser nämndens ordförande på sitt ansvar för en fungerande skolskjuts? 

5. Vid ny upphandling av skolskjuts kommer ”bemötande mot resenärer” 

vara ett av kraven som ska ställas mot upphandlande företag? 

 

Kommunfullmäktige har beslutat att interpellationen skall besvaras vid dagens 

sammanträde. 

 

Barn- och utbildningsnämndens ordförande anför i sitt svar ”Hur ser ordföranden 

på den uppkomna situationen med klagomål? Vilka åtgärder avser ordföranden 

inkl. majoriteten samt förvaltningen göra för att komma till bukt med ovan-

stående ohållbara situation? Jag, som ordförande i BUN, har fått ett mail an-

gående skolskjutsar och till barn- och utbildningsförvaltningen har det inkommit 

två synpunkter under 2023 angående skolskjutsar. Vissa justeringar av busstider 

kan ske under läsåret om det kommer nya elever som beviljas skolskjuts. När det 

gäller ändrade hållplatser som skett under läsåret så har det inkommit ett flertal 

nya ansökningar som beviljats. Det påverkar både busshållplatser och busstider. 

Det innebär att tur 4 har påverkats, då bussen blir full vid hållplatserna Lyckhem 

och Sörstafors. Eleverna som går av vid hållplats Kyrkvägen (mitt emot macken) 

får gå ca 350 meter på trafiksäker gång/cykelväg till Tunboskolan. För att ha rätt 

till skolskjuts ska gångavståndet mellan hem och skola, eller till närmsta håll-

plats, överstiga 2 km, 3 km samt 4 km (beroende på ålder).  

Hur har den problematik som beskrivs ovan påverkat barnens skolmiljö och 

trygghet till och från skolan? Barn- och utbildningsförvaltningen har nära kontakt 

med bussbolaget och förmedlar eventuella synpunkter/klagomål som inkommer  
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och får även information från bussbolaget om situationer uppstår. Förvaltningen 

har inte fått någon synpunkt/klagomål på att chaufförer haft ett dåligt bemötande. 

Det är bussbolagets ansvar enligt avtal att ha resenärernas upplevelse och säker-

het i fokus. Chauffören bär ett stort ansvar i att transportera våra elever och även 

ha koll på säker körning och att eleverna använder bälte. Då det är chaufförer 

som har direktkontakt med eleverna, är det till fördel att vårdnadshavare kontak-

tar bussbolaget direkt vid eventuella klagomål/ synpunkter.  

Hur ser nämndens ordförande på sitt ansvar för en fungerande skolskjuts? Det är 

vårdnadshavarnas ansvar att inkomma med ansökan om skolskjuts inom utsatt tid 

så att det ges möjlighet för förvaltningen tillsammans med bussbolaget att planera 

in rutterna utifrån elevernas adresser. Det är också vårdnadshavarna som har till-

synsansvar för sitt barn under tiden då barnet inte är i skolan enligt 6 kap 2§ För-

äldrabalk (1949:381). Kommunen som huvudman har inte tillsynsansvar för 

barnet varken under skolresan eller när barnet tar sig till eller från upphämtnings- 

och avlämningsplats för skolskjuts. Vårdnadshavarna är därför skyldiga att utöva 

sitt tillsynsansvar.  

Vid ny upphandling av skolskjuts kommer ’bemötande mot resenär’ vara ett av 

kraven som ska ställas mot upphandlande företag? Barn- och utbildningsförvalt-

ningen var inte delaktig i den förra upphandlingen av busstrafik. Förvaltningen 

har en förhoppning att vara delaktig i kommande upphandling för att kunna ställa 

’skolskjuts specifika’ krav på utförarna.” 

 

Anföranden hålls av Kjell Ivemyr (S) och Anna Gunstad Bäckman (C). 
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KF § 33 

 

Anmälan av motion av Anna Gunstad Bäckman (C) och Anders Johannes-

son (C) gällande åtgärder kring Åsby och Skantzenområdet    Dnr 117/23 

 

Anna Gunstad Bäckman (C) och Anders Johannesson (C) anför i en motion: 

”Hallstahammar har ett fantastiskt kulturarv på Åsby-Skantzenområdet. Vi ser 

mycket positivt på att bevara och underhålla detta område så det speglar en tids-

epok när den var som störst. Men kommunen behöver också arbeta med möta den 

nuvarande tid och fortsätta utvecklingen efter invånarna och aktörernas behov 

och önskemål. Vi har flera aktörer och invånare som vill öka tillgängligheten och 

närheten till Skantssjön. Öka attraktiviteten till området så det blir fler människor 

på området som ex kan besöka Åsby hotell, Kalancafét, Skantzenområdets histo-

riska byggnader och museer.  

Det finns ett behov av att ha en upplyst väg från Åsby hotell till Skantzenområ-

det, där Strömsholms kanalbolag äger vägen men Hallstahammars kommun skö-

ter driften, enligt flera besökare på området.  

Dessutom behöver underhållet på ex lyktstolparna utanför hotellet ses över på 

bättre sätt med att byta ut trasiga lampor, och se till att felanmälan blir åtgärdat. 

Utöver detta så har nu grannar och engagerade föreningar i området på eget ini-

tiativ rensat kring området på ex sly, magnetfiskare har rensat i Skantssjöns 

botten. Dessutom behöver ett omtag göras kring bryggan vid Skantzsjön, så det 

blir ett säkert område att vistas på med bra erforderliga stegar och bra brygga. 

Allt för att behålla denna fina pärla tillgänglig och bra underhållen. Engage-

manget är fantastiskt men nu behöver de ansvariga ta ett helhetsgrepp och möta 

dessa efterfrågade åtgärder. Hallstahammar behöver behålla detta fina område 

och fortsätta utveckla området för att öka tillgängligheten för invånarna och be-

sökarna. Om Hallstahammars kommun ska klassa sig som en attraktiv kommun 

rimmar detta illa med hur invånarna och aktörerna blir bemötta i området och 

med det kontinuerliga underhållet. Hallstahammars kommun är en av delägarna 

till Strömsholms kanalbolag och kan därigenom ge kanalbolaget i uppdrag att se 

till att dessa åtgärder blir åtgärdade.  

 

Mot bakgrund av detta yrkar Centerpartiet i Hallstahammar att: 

 

Att kommunen tillsammans med Strömsholms kanalbolag får i uppdrag att se 

över om gatubelysning kan sättas upp från Åsby hotell fram till Skantzens om-

råde, på Skantzgatan.  

 

Att felanmälningar gällande lyktstolpar (byte av trasiga lampor) blir åtgärdad 

inom en rimlig tid, som inom en vecka. 

 

Att ansvarig instans inom kommunen där ansvaret ligger (om det är kommunen 

eller Strömsholms kanalbolag tillsammans) bygger en brygga eller flytbrygga 

invid Åsby hotell som följer strandkanten, så invånarna och aktörerna får bättre  
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Forts KF § 33 

 

förutsättningar att njuta av området, samt att möjliggöra besökare att ta en paus 

nära Skantzsjön. Detta kan säkerligen göras tillsammans med andra aktörer som 

är verksamma inom området som är villiga att satsa på denna fantastiska pärla 

som området är. 

 

Att se över om extern finansiering är möjlig kring detta bevarande av Åsby- 

skantzenområdet, om detta inte kan rymmas inom kommunens budget.” 

 

Sedan kommunfullmäktige beslutat att motionen får framställas föreslås att 

motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att remittera motionen till kommunstyrelsen för beredning. 

 

 

 
_________ 

Exp till: Kommunstyrelsen 
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KF § 34 

 

Anmälan av interpellation av Anna Gunstad Bäckman (C) gällande 

träningstider på Hallstahem Arena    Dnr 116/23 

 

Anna-Gunstad Bäckman (C) anför i en interpellation: ”Vi har mottagit samtal och 

frågor kring hur fördelningen av träningstider på Hallstahem Arenas konstgräs 

görs. En av Hallstahammars större fotbollsklubb anger att de upplever svårigheter 

att få tider pga andra mindre klubbar har inkommit med olika satsningar för sin 

klubb för att aktivera flera barn. Det i sig är självklart bra och det finns en för-

ståelse för att det finns en begränsad tid att träna på, men nu finns en upplevelse 

att viss ålderskategori som inte är en elitsatsning blir tyvärr bortträngda. Ska det 

inte finnas idrott för alla även om barnen/ungdomarna inte är i en elitsatsning? 

Idrott vet vi motverkar segregation och främjar inkluderande och integration.   

 

Mot bakgrund av detta ställer jag följande frågor: 

 

Hur görs fördelningen och prioriteringen på konstgräsplanen på Hallstahems 

Arena? 

Hur ser ordförande för Kultur och fritid på att vissa idrottsföreningar känner sig 

bortträngda, och vad avser ordf göra åt saken?” 

 

Sedan kommunfullmäktige beslutat att interpellationen får framställas föreslås att 

interpellationen får tas upp för besvarande vid kommunfullmäktiges nästa sam-

manträde. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att interpellationen skall tas upp för besvarande vid kommunfullmäktiges nästa 

sammanträde. 
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KF § 35 

 

Val till uppdrag i Stockholm Business Alliance 2023-2026    Dnr 5/23 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att till uppdrag i Stockholm Business Alliance 2023-2026:  

 

Ledamot Ersättare 

 

Catarina Pettersson (S) Hans Strandlund (M) 

 

 

 
__________ 

Exp till:  Samtliga valda 

 Nämndkansliet  

 Löneenheten 

 Stockholm Business Alliance 
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KF § 36 

 

Val till uppdrag Samordningsförbund Västmanland t o m 31 december 2023 

Dnr 5/23 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att till uppdrag i Samordningsförbund Västmanland t o m 31 december 2023 utse 

 

Ledamot    Ersättare 

 

Jenny Hödefors (S)   Camilla Härdevik (V) 

 

 

 
__________ 

Exp till:  Samtliga valda 

 Nämndkansliet  

 Löneenheten 

 Samordningsförbund Västmanland 
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Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-03-27 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 37 

 

Anmälan av interpellation av Anna Gunstad Bäckman (C) gällande bad-

platser i Hallstahammar   Dnr 138/23 

 

Anna Gunstad Bäckman (C) anför i en interpellation: ”Många Hallstahammarbor 

vill svalka sig under sommaren. Men för att ta sig till en riktig sandstrand behö-

ver man åka ganska långt, vilket är onödigt då vi har fina vattendrag och till och 

med en liten sjö i form av Skantzsjön här i Hallstahammar.  

 

Längs Strömsholm kanal finns flera små bryggor och vikar som inofficiellt 

används som badplatser av befolkningen. Dessa bryggor är ofta i undermåligt 

skick och samtliga saknar badstege. En badstege bör även finnas då tex fiskare 

eller andra besökare kan trilla ner i vattnet och säkert behöva komma upp. Det 

befolkningen istället gör är att de sätter upp egna hemgjorda badstegar, vilket kan 

medföra en säkerhetsrisk då de sliter än mer på de redan slitna bryggorna. Många 

bryggor saknar även livboj och för att ännu öka säkerheten bör botten ses över 

och draggas på skräp. 

 

Vid den så kallade simstadion i slutet av Kanalvägen vi Hertiginnan Albertinas 

sluss är gräset så uppvuxet och illa skött att grannar i närområdet sköter om gräs-

klippning och röjning. Detta för att kunna njuta av solen och ett svalkande dopp. 

 

Att erbjuda säkra badplatser ökar livskvaliteten för befolkningen och gör Hallsta-

hammar som kommun mer attraktiv. 

 

Mot bakgrund av detta ställer Centerpartiet i Hallstahammar en interpellation till 

Kultur och Fritids ordförande. 

 

Vems är ansvaret är för underhåll av kanalens bryggor och gräsytor? 

 

Är underhållsplanen av dessa bryggor och gräsytor aktuell och följer den ansva-

riga denna plan?” 

 

Sedan kommunfullmäktige beslutat att interpellationen får framställas föreslås att 

interpellationen får tas upp för besvarande vid kommunfullmäktiges nästa sam-

manträde. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att interpellationen skall tas upp för besvarande vid kommunfullmäktiges nästa 

sammanträde. 

 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-03-27 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

  

 

 

KF § 38 

 

Anmälan av motion av Anna Gunstad Bäckman (C) gällande motion om 

badplatser i Hallstahammar    Dnr 117/23 

 

Anna Gunstad Bäckman (C) anför i en motion: ”Många Hallstahammarbor vill 

svalka sig under sommaren. Men för att ta sig till en riktig sandstrand behöver 

man åka ganska långt, vilket är onödigt då vi har fina vattendrag och till och med 

en liten sjö i form av Skantzsjön här i Hallstahammar. En sandstrand skulle 

kunna uppföras vid norra kanten av Skantzsjön där parkeringen finns. Detta så att 

mindre barn, äldre och rörelsehindrade ska kunna svalka sig. Önskvärt vore även 

en badplats för hundar. Alltså en badplats för alla! 

 

Längs Strömsholm kanal finns flera små bryggor och vikar som inofficiellt an-

vänds som badplatser av befolkningen. Dessa bryggor är ofta i undermåligt skick 

och samtliga saknar badstege. En badstege bör även finnas då tex fiskare eller 

andra besökare kan trilla ner i vattnet och säkert behöva komma upp. Det befolk-

ningen istället gör är att de sätter upp egna hemgjorda badstegar, vilket kan med-

föra en säkerhetsrisk då de sliter än mer på de redan slitna bryggorna. Många 

bryggor saknar även livboj och för att ännu öka säkerheten bör botten ses över 

och draggas på skräp. 

 

Vid den så kallade simstadion i slutet av Kanalvägen vi Hertiginnan Albertinas 

sluss är gräset så uppvuxet och illa skött att grannar i närområdet sköter om gräs-

klippning och röjning. Detta för att kunna njuta av solen och ett svalkande dopp. 

 

Att erbjuda säkra badplatser ökar livskvaliteten för befolkningen och gör Hallsta-

hammar som kommun mer attraktiv.  

 

Även om Hallstahammars kommun inte äger vissa av bryggorna el aktuella om-

råden, så gör kommunen detta i så fall genom Strömsholms kanalbolag och kan 

således påverka detta.  

 

Mot bakgrund av detta yrkar Centerpartiet i Hallstahammar att: 

 

En sandstrand uppförs vid Skantzsjöns norra del eller där man finner det 

lämpligt. 

 

Bryggor längs Strömsholms kanal rustas upp och utrustas med badstege och 

livboj. 

 

Gräsytor vid kanalen, så som vid Albertinas Sluss, skötts och underhålls 

ändamålsenligt.  

 

 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2023-03-27 () 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

Forts KF § 38 

 

Sedan kommunfullmäktige beslutat att motionen får framställas föreslås att 

motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att remittera motionen till kommunstyrelsen för beredning. 

 

 

 
_______ 

Exp: Kommunstyrelsen 

 

 


